Catherine H Yen’s Short Bio
Catherine Yen (胡家興) was born in China, grew up in Taiwan and educated in Taiwan, France and United States. Catherine retired from active teaching in 2004 after 26 years working mostly in the school environment in San Francisco as a teacher of ESL, French and Chinese, bilingual counselor, foreign language department chair, district foreign language mentor teacher. In the professional development field, she has received extensive training in second language acquisition theory, methodology, assessment, language learning and reading strategies. She worked in the leadership team of the Bay Area Foreign Language Project (BAFLP) and served in the committee of the Chinese section for the National Standards of Foreign language Learning for K-12, completed in 1999. Last year, as the president of the Chinese Language Association of Secondary-Elementary Schools (CLASS), she led a delegation of US Educators to visit China at the invitation of the Hanban. Last summer, with the CLASS board, she organized a US-China Joint Workshop on Chinese language teaching in Beijing and subsequently, a two-week summer institute for US Chinese language teachers in Shanghai. In 2004-2005, she was one of the task force members for the AP Chinese language course and exam. Currently she serves as a College Board AP Chinese consultant and helps promoting the Mandarin immersion programs in San Francisco Unified School District. 

胡家興在中國出生, 台灣長大受教育, 成功大學外文系畢業後到法國留學學法語及法語教學.  之後來美國繼續念書, 教書, 成家, 帶孩子.  1980年今進入舊金山學區教過英語,  法語也做過雙語輔導,  雙語部主任,  外語系主任. 1993年開始投入中文教學.  參加了許多培訓.  不斷改變,  修正自己的教學法以配合潮流.  曾參與美國外語標準中文部的制定工作（1999 完成). 2004年參與大學先修中文課,與中文考試的籌備工作.  目前是大學理事會AP中文教師培訓顧問及全美中小學中文教師協會的前會長（2005). 
